

The New York City Department of Education
2025 Specialized High Schools Admissions Test
Grade 8

General Directions

This test consists of 114 questions across two subjects, English Language Arts and Mathematics.

PART 1 — ENGLISH LANGUAGE ARTS
57 QUESTIONS

Reading Comprehension (ELA Rdg Comp): Questions 1–48

Revising/Editing (ELA Rev/Edit): Questions 49–57

PART 2 — MATHEMATICS
57 QUESTIONS

Questions 58–114

Planning Your Time

You have 180 minutes to complete the entire test. How you divide the time between the English Language Arts and Mathematics sections is up to you.

If you begin with the English Language Arts section, you may go on to the Mathematics section as soon as you are ready. Likewise, if you begin with the Mathematics section, you may go on to the English Language Arts section as soon as you are ready.

Be sure to read the directions for each section carefully.

When you finish a question, go on to the next, until you have completed the last question or run out of time.

Your score is determined by the number of questions you answer correctly. Answer every question, even if you may not be certain which answer is correct.

Don't spend too much time on a question you find difficult. Come back to it later if you have time.

If you complete the test before the test time (180 minutes) is over, you may go back to review questions in either section.

You must stay for the entire test period (180 minutes).

紐約市教育局
2025 年特殊高中入學測驗
8 年級

一般說明

本測驗包括英語語言藝術與數學兩個科目的 114 條題目。

第 1 部分 — 英語語言藝術
57 條題目

閱讀理解 (ELA Rdg Comp)：問題 1–48

修訂 / 編輯 (ELA Rev/Edit)：問題 49–57

第 2 部分 — 數學
57 條題目

問題 58-114

規劃您的時間

您有 180 分鐘來完成整個測驗。 由您自行決定分配英語語言藝術和數學部分的時間。

如果您從英語語言藝術部分開始，那麼您可以在完成後立即進入數學部分。同樣，如果您從數學部分開始，您可以在完成後立即進入英語語言藝術部分。

請務必仔細閱讀各部分的說明。

當您完成一條問題後，繼續做下一題，直到完成最後一題或測驗時間結束為止。

您的分數取決於正確回答的問題數量。即使您不確定哪個答案是正確的，盡量回答每條問題。

請勿在您認為困難的問題上花太多時間。如果您有時間，可稍後返回。

如果您在測驗時間 (180 分鐘) 結束前完成測驗，便可以返回複查任何部分的問題。

您必須參加整個考試 (180 分鐘)。